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La nit 
més màgica 
de l’any
La majoria dels barris 
mantenen la seva revetlla 
per Sant Joan

Foto: Desconegut/Museu de
 Badalona. Arxiu Josep M. Cuyàs
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La revetlla de Sant Joan tornarà aquest 
any a omplir de festes i fogueres la ciutat. 
La nit de Sant Joan, el 23 de juny, prèvia a 
la festivitat, és una de les festes populars 
més arrelades a casa nostra. La coneguda 
com “la nit més curta de l’any” (encara 
que aquest petit rècord realment el té la 
nit del 21 al 22 de juny, a nit del solsti-
ci d’estiu). Elements com els petards, la 
música, el ball, la coca de Sant Joan i les 
fogueres tornaran a ser als carrers de la 
ciutat.
Els darrers anys, revetlla tradicional ha 
anat perdent molta importància. S’han 

deixat enrere les grans fogueres i taules 
llarguíssimes de veïns menjant plegats 
per donar pas als sopars a porta tanca-
da. Els grans nuclis urbans han perdut 
en gran part la tradició de fer fogueres a 
gairebé cada carrer i no és únicament un 
problema de la ciutat badalonina. Encen-
dre una foguera pot semblar un acte pura-
ment anecdòtic, però és un dels elements 
que li dóna sentit a la revetlla.
Tot i així, encara són moltes les asso-
ciacions veïnals que se sumen a la festa 
fent les seves pròpies revetles. Algunes 
de les associacions de veïns que aquest 

Badalona es prepara 
per a la revetlla 
de Sant Joan
Malgrat que la tradició de fer fogueres 
s’ha anat perdent amb els anys, la majoria 
dels barris de la ciutat continuen celebrant 
la seva revetlla

any organitzen revetlla a Badalona són: 
Joaquim Ruyra, Can Mercader, Can Solei, 
Nova Lloreda Nord, Nova Lloreda Sud, 
Montigalà, Canyet i Juan Valera.

Cada català es calcula que s’ha 
gastat uns 50 euros de mitjana
Molts ciutadans aprofiten la nit i matinada 
del 23 al 24 de juny per llançar petards, 
coets o encendre bengales per il·luminar 
una nit especial. A Badalona hi ha 6 pa-
rades de petards repartides per la ciutat. 
Enguany, el sector de la pirotècnia ha tin-
gut una bona campanya, en la qual cada 
català es calcula que s’ha gastat uns 50 
euros de mitjana. A la ciutat badalonina, 
a diferència d’algunes poblacions catala-

nes, no s’ha prohibit llençar petards. Els 
municipis on s’ha prohibit són: Bigues i 
Riells del Fai (Vallès Occidental), Vallira-
na (Baix Llobregat), Castellví de Rosanes 
(Baix Llobregat), Vallromanes (Vallès 
Oriental), Valldoreix (Vallès Occidental) i 
Sant Esteve de la Sarga (Pallars Jussà).
Una de les tradicions que no pot fallar és 
l’arribada de la Flama del Canigó a la ciutat. 
Enguany, se celebrarà el dia 23 de juny una 
cercavila amb la Flama del Canigó pels ca-
rrers del Centre de Badalona. L’activitat està 
organitzada per Omnium Cultural, conjunta-
ment amb l’Ajuntament de Badalona.

Es reforça l’operatiu especial de 
seguretat i neteja per a la revetlla
Badalona incrementa el nombre d’efectius 
de Guàrdia Urbana i l’operatiu de neteja 
durant la revetlla. Enguany, l’operatiu es-
pecial de neteja a la ciutat es perllonga 
fins al 26 de juny.
El primer tinent d’alcaldia, Juan Fernán-
dez, va remarcar que “Badalona durant 
aquesta revetlla tindrà un augment ex-
ponencial d’agents de la Guàrdia Urbana 
per reforçar la seguretat i prevenir l’inci-
visme”. En aquest sentit, ha assenyalat 
que “el desplegament de tarda i nit serà 
de 78 agents, incrementant-se en un 60% 
el nombre d’agents desplegats durant la 
nit respecte de l’any passat, destacant la 
presència de 13 efectius en la zona d’oci 
nocturn i passeig Marítim”.

La Flama del Canigó 
arribarà a Badalona 
amb una cercavila 
pel Centre 

Els grans nuclis 
urbans han perdut en 
gran part la tradició 
de fer fogueres 

Del 23/06 al 06/07/2023

Foto: Veïns del carrer Santa Anna a la revetlla de l’any 1951. Desconegut/Museu de Badalona. Arxiu Josep M. Cuyàs
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Consulta el programa 
ampliat de PSC
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Badalona tindrà un nou hospital a partir del 
mes de setembre. El grup QuirónSalud ha 
presentat aquest matí el nou centre ubicat al 
carrer Seu d’Urgell amb l’Avinguda Navarra. 
L’edifici de 15.000 m², amb 5 plantes i més 
de 35 especialitats tindrà UCI, urgències 24 
hores i estarà a l’avantguarda de la digitalit-
zació. Podran disposar de l’hospital prop de 
50.000 badalonins i badalonines que dis-
posen de cobertura mèdica privada, a banda 
de pacients de tot el Barcelonès Nord (Ba-
dalona, Santa Coloma de Gramenet i Sant 
Adrià de Besòs).
El badaloní Dr. Josep Lluís Vega, Gerent de 

l’Hospital, destaca “l’àmplia cartera de ser-
veis de la que disposa l’hospital i el quadre 
mèdic format per professionals. El centre 
disposarà de 72 habitacions individuals, 6 
quiròfans, 6 boxes d’UCI, 12 boxes REA, 10 
habitacions d’hospital i 36 consultes, entre 
d’altres. Es calculen que visitaran l’hospi-
tal uns 1000 pacients cada dia i s’hi faran 
8.000 intervencions quirúrgiques a l’any. A 
banda de la bona cobertura de serveis, tam-
bé s’ha destacat la “la ubicació excel·lent” 
del centre i l’avantatge respecte d’altres 
hospitals en formar part d’una àmplia xarxa 
de centres mèdics de QuirónSalud.

QuirónSalud presenta un nou hospital a 
Badalona que entrarà en funcionament 
després de l’estiu

Nou hospital de QuirónSalud a Badalona

VENDA I MUNTATGE D’ENGANXALLS I REMOLCS HOMOLOGATS

93 391 04 67

Xavier Garcia Albiol, investit 
nou alcalde de Badalona
El nou Govern municipal de Badalona té quatre tinences d’alcaldia 

Xavier Garcia Albiol va ser escollit el dis-
sabte 17 de juny al migdia com a alcalde 
de Badalona. En la votació de la sessió 
extraordinària del Ple de l’Ajuntament, el 
candidat del Partit Popular va obtenir 18 

vots, que suposen la majoria absoluta, i 9 
vots en blanc.
El Ple de l’Ajuntament de Badalona el for-
men 27 regidors i regidores i la majoria 
absoluta està situada en el suport de 14 

Albiol al Ple de l’Ajuntament

regidors i regidores. El nou Consistori per 
al mandat 2023-2027 el formen els grups 
municipals de Guanyem Badalona (1); 
Badalona en Comú Podem (2); Esquerra 
Republicana de Catalunya (2); Partit dels 
Socialistes de Catalunya (4); i Partit Popu-
lar (18).
Xavier Garcia Albiol en el seu primer dis-
curs com a alcalde ha remarcat que a partir 
d’ara s’obre “una nova etapa, una etapa de 
noves ambicions, de noves idees i nous 
projectes”. “Soc perfectament coneixedor 
del que s’espera de nosaltres i de les grans 
expectatives que els veïns esperen del nou 
Govern municipal; poden tenir la seguretat 
que estarem a l’altura del moment històric 
que ens toca afrontar en aquests moments, 
tenint molt present, que res serà fàcil ni 
ràpid”, ha indicat l’alcalde de Badalona.

L’estructura del nou govern municipal 
El Govern municipal de Badalona ha donat 
a conèixer aquest dilluns 19 de juny la nova 
estructura organitzativa del consistori. L’al-
calde Xavier Garcia Albiol ha assegurat que 

en 48 hores ha volgut presentar la nova or-
ganització “perquè Badalona no pot perdre 
ni un minut”.
“Es redueix l’estructura, passant de 6 a 4 
tinences d’Alcaldia, i comptem amb un 
Govern integrat per persones que tenen 
experiència professional en el sector privat 
i d’altres en l’administració pública”, ha 
afegit.

Primer tinent d’Alcaldia: Juan Fernán-
dez Benítez, regidor de l’Àmbit d’Hisenda i 
Finances, Recursos Interns, Esports i Se-
guretat.
Segona tinenta d’Alcaldia: Cristina 
Agüera Gago, regidora de l’Àmbit d’Impuls 
Econòmic i de Ciutat, Treball, Cultura, Ciu-
tadania i Govern.
Tercer tinent d’Alcaldia: Daniel Gracia 
Álvarez, regidor de l’Àmbit de Territori i 
Sostenibilitat.
4a tinenta d’Alcaldia: Rosa del Amo 
Hernández, regidora de l’Àmbit de Comu-
nicació, Fons Europeus i Protecció a les 
Persones.

Observa les 
instal·lacions 
amb un vídeo 
publicat a les 
nostres xarxes



ACTUALITAT ACTUALITAT6 7Albert Sancho - redaccio@diaridebadalona.com  Albert Sancho - redaccio@diaridebadalona.com

Badalona es troba entre els municipis 
catalans que compleixen 
amb el Pla de Sequera de l’ACA

L’Agència Catalana de l’Aigua (ACA) ha fet pú-
blic el consum detallat de cada municipi. Els 
municipis que tenen dotacions per sota dels 
límits són el 56% i això engloba un 90% de 
la població. Entre aquests municipis s’hi troba 
Badalona, la qual es confirma que està com-
plint amb la normativa.

El 56% dels municipis compleixen
En línies generals, el 56% dels municipis de 
les conques internes compleixen amb les dota-
cions fixades, un 12% incompleixen els reque-
riments del pla, un 24% fan un incompliment 
greu i el 8% restant es tracta de municipis que 
no han aportat dades. Si extrapolem aquestes 
xifres al volum de població, el 90% compleix; 
un 9% incompleix i un 1% correspon a la po-
blació de municipis que no aporten dades.
Les unitats amb els millors ratis de compliment 
de dotacions per municipi continuen sent, en 
general, les associades als embassaments. En 
aquestes unitats hi predominen les xarxes su-
pramunicipals i, en general, els municipis són 
de mida més important. Precisament en l’àmbit 
metropolità s’ha reduït 

La comunitat gitana de Badalona ha “des-
terrat” tres dels menors que van partici-
par en la presumpta violació d’una nena 
d’11 anys als banys del centre comercial 
Màgic. Segons assegura El Periódico, 
l’autoritat de la comunitat gitana del barri 
de Sant Roc, Manuel Cortés, explica que 
els tres joves passaran l’estiu a Tarragona 
amb una tieta.
“No tenim presons, però sí desterraments. 

La comunitat gitana “desterra” 
tres dels menors que van violar 
presumptament una nena al 
Màgic de Badalona

No els puc treure de l’escola, però quan 
acabin les classes marxen amb una tia a 
Tarragona. No els vull veure pel barri”, as-
segurava Cortés a El Periódico.
L’alcalde de Badalona, Xavier Garcia Albiol, 
ha criticat que s’hagi desterrat als menors 
implicats en les violacions grupals, en el 
programa Cafè d’Idees. Albiol ha assegurat 
que “qui ha d’actuar és la justícia, no s’ac-
tua en base de la llei gitana”.
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Imatge d’arxiu del barri de Sant Roc

Els Mossos d’Esquadra van desallotjar 
durant el matí del dilluns 19 de juny 
unes trenta persones d’uns baixos a 
l’avinguda Alfons XIII. La Guàrdia Ur-
bana ha detingut a tres persones per 
provocar desperfectes en un cotxe i al-
guns disturbis barallar-se. Finalment, 
a la tarda l’edifici va ser enderrocat, 
malgrat que alguns desallotjats van 
intentar impedir-ho.

Tres detinguts 
durant el 
desallotjament 
d’uns baixos a 
Alfons XIII

Tusgsal presenta una sèrie de 
propostes per millorar la sensació 
d’inseguretat al transport públic

Direxis TUSGSAL i la Fundació per a la Segu-
retat Pública han presentat un document amb 
diverses propostes d’actuació per millorar la 
percepció de la seguretat al transport públic. 
Aquestes propostes són les conclusions de 
les jornades de Seguretat i Transport Públic 
de Tusgsal que han fet els darrers mesos.
El Director General de TUSGSAL, Carles Fà-

bregas, el President de la Fundació per a la 
Seguretat Pública, José Antonio Gázquez, el 
Subdirector General de TUSGSAL, José Ma-
ria Parra i el membre del patronat de la Fun-
dació, Miquel Àngel Escobar han presidit la 
presentació del document de conclusionsdel 
cicle de debats portat a terme els dies 2 de 
febrer, 2 i 30 de març de 2023 a Badalona. La 

Foto: Diari de Badalona

seguretat, la qualitat i la convivència al voltant 
del transport públic van ser les tres premisses 
que van inspirar la celebració d’aquestes jor-
nades, a les quals van assistir un total de 329 
participants provinents d’un ventall ampli de 
sectors de la societat molt diferents.
El Subdirector General de TUSGSAL, José 
Maria Parra, ha assegurat que “la percecpció 
d’inseguretat en el transport públic i la realitat 
en la qual vivim no sempre es troben en el 
mateix punt. Els mitjans de transports públics 
són segurs, però hem de seguir millorant per 
fer-los més segurs encara”.
Els objectius del cicle han consistit a donar 
una dimensió transversal al debat sobre la 
seguretat pública, incorporar actors nous i 
socialment rellevants, entendre que el trans-
port públic i l’espai públic són el mateix i 
generar propostes de valor que incideixin 
sobre les polítiques públiques de seguretat. 
Amb les jornades-debats s’ha intentat elevar 
el compromís amb la seguretat a la catego-
ria de valor social i projectar-lo davant de les 
institucions, usuaris i diferents actors socials 
de la comunitat.

El President de la Fundació per a la Seguretat 
Pública, José Antonio Gázquez, ha destacat 
que aquests debats conclouen que “hem de 
parlar de seguretat des de la preventiva. La 
seguretat no només és responsabilitat dels 
cossos de seguretat, sinó que també hi te-
nen en compte altres actors. Era necessari 
fer aquest document i ara s’ha de començar 
a treballar”.
El document final està destinat al conjunt 
d’actors i institucions que van participar en 
el cicle, incorpora el detall dels objectius del 
cicle, les percepcions ciutadanes, el debat 
d’actors, l’anàlisi dels experts, les propostes 
d’actuació i el perquè de l’aliança enriquidora 
entre TUSGSAL i la Fundació per a la Segu-
retat Pública.
Entre les propostes que es tenen en comp-
te per implementar properament hi ha la 
d’un botó dins dels autobusos que es podrà 
prémer premi en cas que l’usuari se senti 
insegur. El botó donarà un avís a la central 
que decidirà el mode d’intervenció, com per 
exemple si han d’intervenir els cossos de se-
guretat o no.

Del 23/06 al 06/07/2023

Document
amb les 
propostes
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El Germans Trias és el primer hospital de 
Catalunya reconegut per l’excel·lència de la seva 
Unitat d’Immunoteràpia contra les al·lèrgies
Aquesta setmana s’està commemorant arreu 
del món la Setmana Mundial de l’Al·lèrgia, 
que enguany està dedicada a abordar com 
el canvi climàtic empitjora aquestes afecta-
cions. L’Hospital Germans Trias, però, està 
celebrant aquesta efemèride de manera es-
pecial, ja que la Sociedad Española de Aler-
gología e Immunologia Clínica ha acreditat 
la Unitat d’Immunoteràpia de l’Hospital com 
a ‘Unidad de Excelencia’, el màxim grau al 
qual pot aspirar un servei d’al·lergologia en 
aquest camp.
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La Guàrdia Civil ha intervingut 
650.000 petards per venda irregular 
a Badalona. La inspecció es va fer 
a principis d’aquest mes de juny en 
deu establiments de la ciutat, que va 
permetre registrar vuit infraccions. La 
suma del material arriba als 570 quilos 
de material.

La Guàrdia Civil 
intervé 650.000 
petards per 
venda irregularDe fet, el Germans Trias és el primer hospital 

de Catalunya en rebre la distinció que situa 
aquest centre i la seva secció d’Al·lèrgia com 
a referent al país pel que fa a la recerca i ad-
ministració d’immunoteràpia, vacunes con-
tra les al·lèrgies. Per a Albert Roger, cap de la 
secció d’Al·lèrgia del Germans Trias, aquest 
reconeixement “culmina la feina feta per tot 
l’equip, tant personal facultatiu com d’infer-
meria, duta a terme des de la implantació del 
Pla Territorial, per poder oferir un servei de 
màxima qualitat als nostres pacients”.

Segon subratlla el doctor Albert Roger, “la 
immunoteràpia amb al·lergògens és l’únic 
tractament etiològic de l’al·lèrgia respira-
tòria reconegut per l’OMS, l’únic que tracta 
les causes que provoquen l’al·lèrgia i evita 
l’empitjorament dels símptomes i l’aparició 
de noves sensibilitzacions”; a més, la im-
munoteràpia amb al·lergògens és un trac-
tament personalitzat -el que es coneix com 
medicina de precisió- que s’adapta a les 
necessitats del pacient i permet tractar-lo 
adequadament.

Foto: Hospital Germans Trias 
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EL CIRCO RALUY LEGACY TORNA A BADALONA AQUEST JULIOL 

ELS FRANKFURTS DEL CARRER DE MAR OBRIRAN EL PROPER 
DILLUNS 26 DE JUNY

El Circ Raluy Legacy torna a Badalona aquest 
juliol per presentar la segona part de la seva 
producció més sorprenent i arriscada fins avui. 
Un fascinant show amb reconeguts artistes in-

Casa Vallès ha fixat com a data provisional de 
tornada el proper dilluns 26 de juny. La data no 
és definitiva i la direcció es reserva la possibili-
tat de modificar-la, ja que encara podria haver-hi 
alteracions en el nou procés de producció. L’em-
presa Casa Vallès ha pogut solucionar els pro-
blemes de subministrament i iniciar la produc-
ció dels seus productes després de l’adquisició, 
a principis de juny, de la fàbrica Embotits Viver.

Núm. 765

Stop Mare Mortum i Badalona Acull 
porten al Parlament la lluita per l’empadronament 
dels veïns i veïnes de Badalona

Les entitats Stop Mare Mortum i Bada-
lona Acull van comparèixer ahir a la Co-
missió de Drets Socials del Parlament de 
Catalunya, convidades per Dolors Saba-
ter, diputada de Guanyem.
Les dues entitats, que fan una tasca molt 
important en l’acompanyament i assesso-
rament de gestions al padró, de suport a 
desnonaments o de repartiment d’alimen-
tas, han comparegut avui a la Comissió 
de Drets Socials del Parlament de Cata-
lunya per reclamar el padró per a tothom.
Ferran Moreno i Angelina Lecha, en 

nom d’Stop Mare Mortum i de Badalona 
Acull, han exposat la problemàtica que 
es troben a Badalona i han emplaçat el 
Parlament i els Ajuntaments a complir 
amb la llei, alhora que dotar-se de nous 
mecanismes per garantir-ho.
En declaracions de Dolors Sabater, di-
putada i regidora de Guanyem Badalona: 
«El padró és un dels exemples més clars 
que tenim lleis fetes que a la realitat no 
es compleixen. Teniu el meu compromís 
de treballar per fer realitat el que dema-
neu».

Circ Raluy

ternacionals, una exclusiva i singular produc-
ció que desplega tot el seu art i el “savoir faire” 
de la família Raluy amb un objectiu clar: viure, 
sentir i compartir aquest ART tan singular que 
és el circ. Podràs trobar les entrades i dates a 
la seva web: https://raluy.com/ 
Louisa Raluy, codirectora del circ, explica que 
“In Art we trust és un sorprenent show sense 
precedents que ens transporta a la més pura 
essència del circ, quan la sorpresa i l’emoció 
fascinaven al públic, deixant-se impressionar 
per l’espectacle. Amb aquesta producció hem 
volgut retre homenatge a l’art, amb el que vi-
vim i confiem des de fa més de cent anys, les 
sis generacions de la família”.



Una de les tradicions que 
no pot fallar aquest Sant 
Joan és l’arribada de la Fla-
ma del Canigó a la ciutat. 
Enguany, se celebrarà el dia 
23 de juny una cercavila 
amb la Flama del Canigó 
pels carrers del Centre de 
Badalona. L’activitat està 
organitzada per Omnium 
Cultural, conjuntament amb 
l’Ajuntament de Badalona.

Inici de la cercavila amb 
la Flama del Canigó 18h 
al passeig de la Rambla 
(alçada Roca i Pi).
Recorregut: Rambla (alça-
da Roca i Pi), Mercè, Sant 
Pere, Carme, Francesc 
Layret i plaça de la Vila.
Rebuda de la Flama del 
Canigó
19h a la plaça de la Vila

Un any més el Museu us 
proposa rebre –i celebrar!- 
l’estiu amb una combinació 
refrescant de patrimoni 
i música. El marc és im-
millorable i irrepetible: la 

La Flama del Canigó arribarà a Badalona 
amb una cercavila pel Centre

La pel·lícula 
‘El sostre groc’ al Teatre 
Margarida Xirgu

Tornen les ‘Nits d’estiu 
del Museu’ a l’Anís del Mono

12 CULTURA Albert Sancho - redaccio@diaridebadalona.com

L’AGENDA CULTURAL BADALONINA DELS PROPERS DIES!

24 de juny
Dia de Sant Joan

30 de juny
Concert Duo Reafina & 
friends al Cor de la Marina 
(20h)

23 de juny
Revetlla de Sant Joan, 
festes als diversos barris de 
la ciutat

28 de juny
El sostre groc al Teatre 
Margarida Xirgu 
(20h)

23 de juny
Flama del Canigó a la 
plaça de la Vila 
(18h)

28 de juny
«AMB VEU DE DONA» Re-
cital poètic dels Amics del 
Teatre Zorrilla (19h)

7 de juliol
Nits d’Estiu: Anthus 
Quintet. Love! a la Fàbrica 
Anís del Mono (20:30h)

7 de juliol
Duo Helios al Badiu de la 
Pepita Agustí 
(19:30h)

27 de juny
Els Pirates a la Biblioteca 
Canyadó i Casagemes 
(17h)

28 de juny
Els pirates de la platja 
a la Biblioteca de Pomar 
(17:30h)
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El divendres 23 de juny a la Plaça de la Vila

Concerts els divendres 7, 14 i 21 de juliol

Es farà una lectura del ma-
nifest, lluïments dels balls 
i encesa del peveter per tal 
de rebre la Flama a la ciu-
tat.
 
Les entitats partici-
pants seran: Ball de Mi-
quelets, Bufons del Foc, 
Colla Xica Ball de Diables 
de Badalona, Ball de Dia-
bles de Badalona, drac 
Fumera, drac El Petit, els 
dragolins Xarop, Pomada i 
Xeringueta, la Mulassa, els 
gegants Follet, Dimonieta, 
Baró de Godmar i Duques-
sa Maria Assumpta, Típic 
Ball de Bastons de Canyet, 
balls de l’Esbart Sant Jor-
di, Catifaires de Badalona, 
Campaners de Badalona i 
entitat d’aquest any amb la 
flama.

fàbrica de l’Anís del Mono.
Un espai carregat d’his-
tòria, art i anècdotes que 
us captivaran i us trans-
portaran a l’època de la in-
dustrialització, un període 

de creixement econòmic que do-
naria origen al moviment moder-
nista, un dels més significatius 
de la història de Catalunya, i que 
transformà la  manera d’entendre 
el món.

Divendres 7 de juliol. Anthus 
Quintet. Love! Homenatge a Nat King 
Cole

Divendres 14 de juliol. Canela 
N’Drama

Divendres 21 de juliol. Ellas Music 
Band
Preu de l’entrada: 15€. Màxim 4 en-
trades per persona.
L’entrada inclou la visita guiada a la 
fàbrica i el concert.

Dimecres 28 de Juny a les 20:00h, el Teatre 
Margarida Xirgu acull la pel·lícula El sostre 
groc, d’Isabel Coixet. L’any 2018 un grup 
de nou dones van presentar una denúncia 
contra dos dels seus professors de l’Au-
la de Teatre de Lleida per abusos sexuals 
comesos entre els anys 2001 i 2008, quan 
eren unes adolescents. Va ser massa tard. 

Per por, per vergonya, perquè van trigar 
molt temps a entendre i digerir el que els 
havia passat, la denúncia va arribar quan 
el cas ja havia prescrit i es va arxivar. El 
que no sabien és que, tot i que el cas havia 
prescrit, els seus testimonis estaven obrint 
una porta en la qual, potser, no tot estava 
perdut.

Del 23/06 al 06/07/2023
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Entrevistem a Carles Duran, 
entrenador de la Penya

“El gran objectiu 
per a l’any que 
ve és ser la millor 
Penya possible”

Foto: Diari de Badalona

Ens trobem en mig de l’Olímpic de 
Badalona per entrevistar a l’entre-
nador de la Penya, Carles Duran. 
Després d’una temporada positiva, 
tres semifinals en les competicions 
disputades, el director d’orquestra 
verd-i-negre fa una valoració general 
de l’any. També parla de les baixes, 
possibles incorporacions i de la si-
tuació del capità Albert Ventura.

Quina nota poses a la temporada?
“Un notable alt. No posem l’excel·lent 
perquè sempre juguem per a guanyar. I 
no hem acabat de fer aquest pas, perquè 
els altres equips han estat millors que 
nosaltres. És una cosa que també ha 
d’entendre la gent, que els altres equips 
també juguen. L’any que ve volem ser 
més regulars.

Com esperes que sigui el paper dels 
joves l’any que ve?
“Parra, Busquets i Kraag són totalment 
diferents i alhora molt complementaris. 
Joel ja va demostrar ser un jugador molt 
important i en els moments més difícils. 
És un dels líders. En canvi, el primer any 
sènior del Kraag no ha estat gens fàcil, 
per les lesions, però ens ha demostrat 
que pot ser un jugador diferent. En Pep 
té aquest punt de millor per tal de jugar a 
la posició de dos. Són tres jugadors molt 
importants pel club.

Continua sent notícia que els temps 

morts els facis en català:
Quan parlo en català no m’agrada que 
em tradueixin. Ho veig una cosa normal. 
A l’Ante li parlo en castellà i a en Kyle 
en anglès. És la meva manera de ser i 
no hauria de ser estrany. La Penya és un 
club català i també és la meva llengua. 
Sempre intentaré que en aquest vestuari 
es parli català”.

Creus que et dona tranquil·litat te-
nir contracte fins a 2025?
“No (riu). El fet que tinguis contracte 
llarg en el món del bàsquet poden can-
viar. La casa està molt estable i no veig 
perillar molt aquesta situació. No ho veig 
tant a llarg termini. Busco el curt termini. 
Tinc la sensació que estem fent molt bé 
les coses. Quan acabi aquesta tempora-
da parlarem, perquè hi ha l’opció a tall.

Respecte Kyle Guy. Problemes 
d’adaptació?
Crec que el Kyle ha tingut moments alts 
i baixos. Els playoff ha explotat i contra 
el Baskonia ha estat espectacular. Durant 
l’any també ha estat molt bé en mo-
ments. Ens ha admès que la temporada 
se li ha fet llarga. Que cada partit sigui 
important, l’estressava molt. És un juga-
dor molt positiu, però l’exigència diària a 
Europa, crec que l’ha castigat. Tindré un 
gran record d’ell.

La renovació de Ribas fins a 2026:
A en Pau li queda encara bàsquet i ens 

pot ajudar molt. És un jugador molt im-
portant que ha entès i ha patit el procés 
de ser jugador de la penya. És un gran 
exemple pels joves. Té una cosa que el 
diferencia de la resta: tenir ADN Penya.

Baixa de Simon Birgander:
“Ha fet un cicle extraordinari al club. Ha 
tingut lesions (genoll) que l’han perjudi-
cat al creixement. Entenc que en Simon 
vol fer una passa més, tenir un rol molt 
més important, i millor part econòmica. 
També entenc el club, perquè no pot 

“La Penya és un club 
català i també és la 
meva llengua. Sempre 
intentaré que en aquest 
vestuari es parli català”

competir aquestes ofertes i creu que el 
referent és Tomic. Birgander és una molt 
bona persona i molt estimada”.

Sobre la renovació de Brodziansky:
Veurem què passa. La intenció és reno-
var-lo, però l’any passat ja ho vam voler 
fer però no ho vam aconseguir. El perfil 
del Vladi ens dona una polivalència ne-
cessària. Té una cosa bona, que no és 
americà.

La situació d’Albert Ventura:
“Sóc molt subjectiu amb l’Albert. El co-
nec des dels vuit anys. El Carles ha de-
cidit que havíem de donar una passa cap 
a altres jugadors. Sempre he pensant 
en el benfici del grup. A l’Albert Ventu-
ra li estic molt agraït. No ha estat fàcil 
per ell aquest any. En algun moment he 
estat dur i injust amb ell. Egoistament, 
m’agradaria que es quedés perquè és el 
capità de la Penya. Crec que l’Albert ha 
de ser feliç.

Objectius per l’any que ve i missat-
ge a l’afició:
“El gran objectiu és ser la millor Pen-
ya possible. No em marco més reptes, 
però vull que juguem al nostre límit. Vull 
agrair a tothom, perquè no és fàcil ser 
entrenador. Venir a l’Olímpic, amb el per-
centatge de victòries, és impressionant. 
La gent ha sigut una part molt impor-
tant de l’equip. M’ho he passat molt bé 
aquest any, i és gràcies a l’afició.

“A l’Albert Ventura li 
estic molt agraït. No 
ha estat fàcil per ell 
aquest any. En algun 
moment he estat dur i 
injust amb ell”
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Mercato: a per la temporada 23/24
La Penya comença a fer oficial les baixes per a la següent temporada. Andrew 
Andrews és la primera peça nova. Brodziansky, dos anys més verd-i-negre

ALTES
Una renovació clara, a part de Pau Ribas fins 2026, 
és Vladimir Brodziansky. L’eslovac firmarà per dues 
temporades més, sent una petició de Carles Duran. 
En temes d’incorporacions, el combo Andrew An-
drews – jugava al Bursaspor -, firmarà per dues 
temporades com a referent exterior. Un perfil desi-
tjat per a la dirección tècnica és buscar dos refe-
rents interiors físics i defensius. 
Respecte categories base, el júnior masculí, final-
ment, no inrcorporarà a Ben Saraf, jugador exterior 
d’Israel (1’96cm).. També s’està intentant fitxar – 
tot i que serà molt complicat – al pívot Michael 
Ruzic (2’06cm).

Núm. 765

BAIXES
Acaba la temporada 22/23 i comença la 
23/24. La Penya ja està preparant la seva 
nova plantilla de cara l’any que ve. En els 
últims dies ja hem conegut els jugadors 
que no seguiran a les files verd-i-negres: 
l’escorta Kyle Guy no se’l renovarà degut 
a la seva irregularitat durant la temporada 
i la pujada d’impostos fiscals. Simon Bir-
gander no continuarà al club després de 
sis anys. El pívot suec vol fer una passa 
en temes esportius i aconseguir un mi-
llor contracte econòmic, que l’obtindrà a 
l’UCAM Múrcia. El capità, Albert Ventura, 
acabarà la seva llarga carrera a la Penya i 
buscarà més minuts a altres equips de la 
lliga, en què el Girona és el principal can-
didat. Qui podria no continuar és l’alapívot 
Henry Ellenson. Amb una clàusula de re-
sició baixa, el club no posaria molts im-
pediments si vulgués marxar. Pel que fa 
a l’staff tècnic, Pau del Tio posa fi com a 
entrenador ajudant després de nou anys al 
club. El seu nou destí serà el Jilin Norteast 
Tigers de la Xina. Des de la Penya assegu-
ren que es buscarà un remplaç, ja sigui de 
casa o extern del club.

Foto: ACB

Foto: ACB

Foto: Eurocup

Foto: penya.com
Foto: ACBFoto: ACB
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Us desitja una bona revetlla!

JOVENTUT

Nil Poza i Conrad Martínez, 
premiats per la FCBQ

Helena López, 
fitxatge estrella de la 
PenyaChallenge

Jordi Vizacíno, renovat

Les bones actuacions individuals tenen 
reconeixaments a final de temporada. El 
jugador de l’Infantil, Nil Poza, ha liderat 
l’equip en anotació; guiant-los cap al títol 
de Catalunya i la medalla de bronze en els 
campionats d’Espanya.
També, Conrad Martínez és el millor 
jugador de la categoria Júnior. El base 
verd-i-negre ha estat el referent ofensiu 

La jugadora formada a les categories del 
Femení Sant Adrià, arriba a la Penya per 
ser la referent de l’equip de Jordi Vizcaíno. 
L’escorta catalana ha promitjat 6’7 punts, 
2’2 rebots i 1’4 assistències en 21 minuts 
disputats. Després de la baixa important 
de Gala Mestres (Baxi Ferrol) i Dominique 
Toussaint (Bembibre) el club verd-i-negre 
s’ha hagut de reforçar amb jugadores de 
gran nivell.

El Club Joventut Badalona i Jordi Viz-
caíno han arribat a un acord pel qual 
l’entrenador català continuarà dirigint el 
projecte a la Lliga Femenina Challenge 
una temporada més. Vizcaíno va arribar 
el gener del 2022 per salvar la categoria, 
objectiu que va assolir amb garanties.
La temporada 22/23, a la categoria 
Challenge, la Penya es va quedar a les 
portes de l’ascens a Lliga 1.
Vizcaíno ha destacat com a objectiu a 
assolir: “ El meu objectiu a l’inici del 
projecte era tenir marge de temps per 
construir de forma conjunta amb el 
Club i, per tant, estic molt content. Per-
sonalment, crec que hem de crear un 
grup de treball que ens permeti millorar 
el que vam fer l’any passat. I millorar 
passa per, com a mínim, entrar a la Fi-
nal a Quatre”.

de l’equip tant el campionats de Catalunya 
com el d’Espanya. Ambdós van aconse-
guir la medalla d’or. Conrad, finalitza la 
seva etapa de formació a la Penya i posa 
rumb al somni americà, en què jugarà a la 
Universitat d’Arizona.
A nivell institucional, el Club Joventut de 
Badalona rep el Trofeu Especial BQSolidari 
per l’impuls del projecte Asilah al Marroc.

Foto: LF1

Foto: penya.com

Foto: penya.comFoto: penya.com
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Foto: Badalona Futur

Canvis en l’estructura del Badalona
Serà en la direcció tècnica base i en juvenil de Divisió d’Honor

Novetats importants pels aficionats del futbol 
badaloní. Respecta el primer equip de l’entitat, 
el tècnic Oriol Alsina continuarà sent el primer 
entrenador, amb l’objectiu d’assolir els playoff 
d’ascens. Un altre canvi és en la direcció tèc-
nica base. Javi Márquez, que aquest any havia 
estat entrenador ajudat al Badalona de Tercera 
Federació, passarà a obtenir el càrrec de direc-
tor de futbol base del conjunt escapulat. L’ex-
periència i la voluntat de treballar fort han estat 
els grans motius de pes per a la incorporació. 
Una altra notícia important que afecta el juvenil 
Divisió d’Honor és la no continuïtat del fins ara 
entrenador de l’equip, Kiku Parcerisas, que va 
arribar a l’equip l’estiu passat i ha aconseguit 
mantenir l’equip en la màxima categoria nacio-
nal. D’altra banda, novetats importants en la 
secció femenina del club escapulat. S’ha arribat 
a un acord oficial per tal que la Fundació de 
Futbol Badalona faci un procés d’absorció cap 
a la fundació Manu Lanzarote. Aquesta entitat 
compta amb cinc equips de futbol base i un 
equip sènior a la categoria preferent. S’espera 
que, amb aquesta absorció, es pugui reforçar i 
professionalitzar l’estructura femenina del club.

20

C.E. SEAGULL

Foto: Seagull

Celebrada la Gala Gavina d’Or
Les gavines van acomiadar la temporada amb un acte de reconeixament
El Teatre Zorrilla va acollir la Gala Ga-
vina d’Or del Club Esportiu Seagull. 
El motiu de l’edició és una acte de re-
coneixement als diferents equips del 
club. Aquest any, però, també coinci-
dia amb el 30 aniversari del club. A 
l’acte es va repassar una mica la his-
tòria del club al llarg de tots aquests 
anys. En la Gala Gavina d’Or, Ricard 
Carneado, principal impulsor del 
Seagull, va anunciar que el club co-
mençarà una nova etapa i que deixarà 
de tenir un paper protagonista.
Un dels moments més destacats va 
ser l’homenatge a la capitana del pri-
mer equip, Alba Gordo, que amb més 
de 700 partits disputats i 22 tempo-
rades al club, és història de les ga-
vines. El club li va donar la medalla 
d’or.
Després d’una nova temporada fi-
nalitzada, el Seagull entrarà en una 
nova dimensió. L’acord, ja conegut, 
amb la Women’s Soccer School of 
Barcelona, el club badaloní farà un 
pas endavant i lluitar per aconseguir 
el somni: l’ascens a primera divisió.

Assamblea General per a la temporada 23-24
El conjunt de Jessi Garcia salva categoria a la pista del Martinenc (51-64)
El passat dimarts van sortir les bases 
de competició de cara l’any que ve. Els 
equips badalonins, repartits en masculí i 
femení, es dividiran entre les categories: 
SuperCopa, Copa Catalunya, Primera Ca-
talana i Segona Catalana. 

SuperCopa: 
El Bàsquet Círcol, que va quedar cinquè la 
temporada passada, es va guanyar el dret 
d’obtenir una plaça a la nova lliga que co-
mençarà el setembre, la SuperCopa. 

Copa Catalunya: 
Després d’ascensos i descensos, la cate-
goria de Copa perd dos equips badalonins 
(Círcol puja i Badalonès baixa). Per tant, 
només veurem l’AE Minguella i els Maris-
tes Ademar, sent l’únic derbi que es podrà 
veure aquest any. 

Primera Catalana: 
En aquesta categoria és on podrem veure 
més derbis badalonins. En la parti mas-
culina trobarem a: Bàsquet Círcol B, AE 
Minguella B, AE Sant Andreu de Natzaret. 
UB Llefià, AB Badalonès i CB Sant Josep 

(recupera primer equip). Respecte en la 
categoria femenina l’AE Minguella, que va 
salvar a play-out, i el UB Llefià repetiran 
lliga. També hi trobarem la Penya B, que 
aconsegueix l’ascens a Primera amb un 
equip plegat de júniors. 

Segona Catalana: 
Per últim, en la part masculina només tro-
bem a l’AB Bufalà, que baixa de Primera. 
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El nou govern promet millorar 
les instal·lacions esportives
La mala situació que pateixen ha estat el principal tema de debat en els últims anys
Els equips de futbol de Badalona demanen, des 
de fa temps, un canvi en les seves instal·la-
cions. L’actual govern de la ciutat, liderat per 
Xavier Garcia Albiol, es va comprometre en un 
dels seus primers actes oficials post-alcaldia, 
al Club de Futbol Sistrells, a revertir i millorar 
la situació en què es troben les instal·lacions 
esportives de Badalona. Un dels primers punts 
que va destacar va ser garantir el funcionament 
de les dutxes, obsoletes fins a dia d’avui. Albiol 
va destacar que s’iniciaria un pla de xoc per tal 
de millorar ràpidament les instal·lacions.
L’alcalde ha detallat que la previsió és arreglar 
les dutxes i reparar elements bàsics per al fun-
cionament de les instal·lacions, com les xar-
xes, porteries, entre altres, en els pròxims me-
sos. Però, sens dubte, el punt que preocupava 
més als clubs de futbol és l’estat de la gespa. 
L’alcalde preveu canviar-la, l’estiu vinent, en 
camps com el de Pomar, Montigalà o Sistrells. 
Es farà el pròxim estiu perquè és quan les com-
peticions esportives han finalitzat, i com a mí-
nim, es necessita un mes per fer-ho.

Foto:  UE Montgat

Tercera Catalana: 
On podrem veure més derbis femenins 
en el bàsquet badaloní, juntament amb 
Primera. L’AE Minguella B, el Bàsquet 
Círcol i el Sant Andreu de Natzaret són 
protagonistes.

8 badalonins campions de Catalunya
El conjunt de Marcel Roca aconsegueix 

ser campió de Catalunya després de 
guanyar la Final a 4, disputada a Palau 
Solità-i-Plegamans. A les semifinals van 
guanyar a l’Alpicat i a la final al Ripollet. 
Fins a vuit membres de l’equip, són ba-
dalonins (Eric Balagué, Alfons Oleart, Pol 
Rios, Adrià Monterde, Pedro Cuesta, Jor-
di Sánchez, l’entrenador Marcel Roca i el 
preparador físic Edu Monterde).

Salva Camps, nou entrenador del 
Girona Bàsquet
Salva Camps serà el nou entrenador 
del Bàsquet Girona. El badaloní de 44 
anys assumeix el primer repte com a 
primer entrenador a la Lliga Endesa, 
després que els últims tres anys hagi 
estat un dels assistents principals de 
Pedro Martínez al Baxi Manresa.
Camps, que va arribar a Manresa per 
substituir Xevi Pujol, també ha tingut 
experiències com a tècnic ajudant a la 
Penya, el Gran Canària o a les catego-
ries inferiors de la selecció espanyola.

Del 23/06 al 06/07/2023



BÀSQUET COMARCAL22 Núm. 759Ferran Pursals - redaccio@diaridebadalona.comPOLIESPORTIU22 Ferran Pursals - redaccio@diaridebadalona.com

Joan Granados, campió 
del Top-8 Català Benjamí
El passat cap de setmana 
el Centre de Tecnificació 
de Les Borges Blanques ha 
estat la seu del Top Català 
de Joves. El CTT Badalona 
hi participava amb tres pa-
listes, els benjamins Joan 
Granados i Daniel Carmona 
(cedit del Lluïsos de Grà-
cia) i la infantil Mariona 
Bachs. El Pau Lloret, nú-
mero 1 juvenil, va decidit 
no participar-hi per motius 
acadèmics.
El palista benjamí Joan 
Granados s’ha proclamat 
campió guanyant a tots als 
seus set rivals desplegant 
un joc sòlid, defensant amb 
autoritat la victòria del pas-
sat mes de maig al Campio-
nat de Catalunya.

Forta participació en la pri-
mera edició de la Green Ur-
ban.
La cursa celebrada al Parc 
de Can Solei tenia un acte 
reivindicatiu: la defensa de 
la preservació dels parcs na-
turals municipals. Més de 70 

Celebrada la 1a 
edició Green Urban

Foto: CTT Badalona

corredors i corredores van 
participar en aquesta primera 
edició, en què el recorregut 
era de 5 quilòmetres. Un dels 
aspectes més importants de 
la cursa és la manifestació 
de no urbanitzar el parc de 
Can Solei - Ca l’Arnús.

Foto: Arxiu

Foto: Sobre la Bocina

Ahir diumenge, la plataforma “Juguem a 
Bàsquet” i el podcast esportiu “Sobre la 
Bocina” van organitzar el primer torneig 
3×3 “Bàsquet a la Bocina” de la mà de Jor-
di Valle i Jose Hita. El motiu d’aquest im-
puls és reivindicar unes pistes de bàsquet 

“Bàsquet a la Bocina”: 
el nou torneig 3×3 e 
Badalona

Mar González, 
campiona 
d’Espanya

Segona edició 
de Korfball 
Badalona

La badalonina Mar González, juga-
dora de futbol salda, s’ha proclamat 
campiona d’Espanya de clubs en ca-
det femení amb el club de futsal Ma-
taró. D’aquesta manera, Mar Gon-
zález acomiada així una temporada 
genial en la qual també s’ha procla-
mat campiona d’Espanya Sub16 de 
Seleccions Autonòmiques amb la 
Selecció Catalana.

Diumenge es va disputar la segona 
edició del torneig internacional de 
Korfball a Badalona amb equips vin-
guts, fins i tot, d’Holanda i Armènia. 
Un torneig en el qual el Club Korf-
ball Badalona va quedar en segona 
posició després de jugar la final i 
perdre 8 a 9 davant el Terrassa.

públiques dignes en què els esportistes de 
la ciutat puguin practicar esport en les mi-
llors condicions.
El torneig, que ha superat les expectatives, 
ha tingut més de 20 equips inscrits, amb 
jugadors i jugadores entre 14 i 22 anys.
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